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Protokół nr XLI/22 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 03 sierpnia 2022 roku w formie zdalnej 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady         

w formie zdalnej o godzinie 1300.  
Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni: Radny Pan Stanisław Kaniszewski, Radny Pan Andrzej Koźbiał, Radna Pani Beata 

Sznajder, Radny Pan Błażej Zawadzki 

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Żyrardowskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Żyrardowskiego za 

rok 2021. 

10. Informacja o pracy Zarządu. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 

 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

14 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert 

Janiszewski, Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz 

Mitrowski, Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, 
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Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, 

Andrzej Wilk; 

1 głos „brak”                        Wojciech Szustakiewicz. 

4 radnych nieobecnych         Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,   Beata Sznajder,  Błażej  

                                              Zawadzki 

 

Ad. 4 

 

Protokół z XL/22 Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący sposób: 

 

15 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, 

Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof 

Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk 

4 radnych nieobecnych         Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,   Beata Sznajder,  Błażej  

                                              Zawadzki 

 

Ad. 5 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały       

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego                                  

z autopoprawkami. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Kazimierz Sadowski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok została 

podjęta w następujący sposób: 

 

15 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,  

Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Stanisław 

Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz 

Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk;  

 

1 „wstrzymuję się” Błażej Zawadzki 

2 głosy „brak”          Stanisław Kaniszewski, Dariusz Mitrowski; 

1 nieobecny               Beata Sznajder 
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Ad. 6 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały  

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok wraz                                     

z autopoprawkami. 

 

Pan Radny Błażej Zawadzki zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie powodów przesunięcia                    

w budżecie  kwoty 43 tys. zł z budżetu Gminy do budżetu Powiatu, spytał, czy Pan Starosta 

posiada potwierdzenie w tym zakresie oraz dlaczego środki są przesuwane z finansowania 

Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego w Żyrardowie i przeznaczane na budowę boiska 

wielofunkcyjnego w Żyrardowie. 

 

Pani Skarbnik – Agnieszka Mazurek wyjaśniła, że kwota 43 tys. zł nie została wykorzystana 

do 30.06.2022 roku i dlatego została przesunięta z powrotem do Budżetu Powiatu. Jest 

podpisywane porozumienie w tej sprawie. 

Zmiany dotyczące przesunięcia środków z inwestycji w CZMZ na boisko wynikają z faktu, iż 

pierwotna firma budowlana wycofała się z przetargu. Pozostała oferta opiewa na wyższą kwotę. 

W związku z tym  zapadła decyzja o przesunięciu środków z Rządowego Funduszy inwestycji 

lokalnych na dokończenie budowy boiska wielofunkcyjnego. 

  

Pan Starosta- Krzysztof Dziwisz wyjaśnił, że inwestycja budowy boiska wielofunkcyjnego jest 

zadaniem bardzo ważnym dla Powiatu, dotyczy największej szkoły powiatowej  do której 

uczęszcza blisko 800-900 uczniów.  

Pan Starosta poinformował, że dwa dni temu najlepszy wykonawca wycofał się z przetargu na 

realizację tej inwestycji, pozostał kolejny,  którego oferta pozostawała równie korzystna . 

W celu zabezpieczenia finansowania i realizacji przetargu skierowano wniosek do Rady 

Powiatu o wyrażenie zgody na przesunięcie środków finansowych potrzebnych na realizację 

oferty. 

Pan Starosta wyjaśnił, że  aktualnie z inwestycji w CZMZ jest przesuwana kwota 1 mln zł z 

pozyskanych 6 mln zł, i że w żaden sposób nie zagraża to dotychczasowej inwestycji. 

Poinformował również, że w wyniku działań Zarządu Powiatu zostaną wkrótce pozyskane 

kolejne fundusze na finansowanie następnych prac dotyczących termomodernizacji Szpitala. 

Jest to kwestia kilku tygodni. 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Kazimierz Sadowski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok Powiatu 

Żyrardowskiego została podjęta w następujący sposób: 

 



4 

 

15 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,  

Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz 

Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk;  

 

2 „wstrzymuję się” Genowefa Milczarek, Błażej Zawadzki; 

1 głos „brak”             Stanisław Kaniszewski; 

1 „nieobecny”            Beata Sznajder 

 

 

 

Ad. 7 

 

Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński poinformował, że w dniu 14 lipca 2022 roku wpłynął 

do Przewodniczącego Rady Powiatu wniosek Pana Radnego Krzysztofa Rdesta w sprawie 

rezygnacji z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Żyrardowskiego została podjęta w następujący sposób: 

 

16 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,  

Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz 

Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk;  

 

1 „wstrzymuję się” Genowefa Milczarek; 

1 głos „brak”             Stanisław Kaniszewski; 

1 „nieobecny”           Beata Sznajder 

 

 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński poinformował, że w dniu 14 lipca 2022 roku wpłynął 

wniosek Pana Radnego Krzysztofa Rdesta w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji. 
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Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu Żyrardowskiego została podjęta w następujący sposób: 

 

 

16 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski,  

Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz 

Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk;  

 

1 „wstrzymuję się” Genowefa Milczarek; 

1 głos „brak”             Stanisław Kaniszewski; 

1 „nieobecny”           Beata Sznajder 

 

Ad. 9. 

 

Pan Łukasz Szymański – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Żyrardowie przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu 

Żyrardowskiego za rok 2021. 

 

Pan Radny Wojciech Szustakiewicz poinformował, że co roku wnioskuje o informację na temat 

stanu sanitarnego we wszystkich placówkach powiatowych. Poprosił o informację na temat 

stanu sanitarnego w placówkach oświatowych na terenie Powiatu. Pan Radny zwrócił się z 

pytaniem do Pana Dyrektora, czy uwzględniając ilość pracy, liczbę podejmowanych kontroli, 

Stacja Powiatowa nie odczuwa braków kadrowych. 

 

Pan Dyrektor Łukasz Szymański poinformował, że w przypadku placówek oświatowych 

każdorazowo są przesyłane zalecenia pokontrolne do jednostek , ale w tej chwili nie dysponuje 

szczegółowymi danymi, jak kształtuje się sytuacja indywidualnie. Zadeklarował jednak 

dostępność takich danych. 

 

Pan Dyrektor poinformował, że występują problemy kadrowo-lokalowe. Stacja ma ograniczone 

możliwości finansowe w celu zwiększenia zatrudnienia, również nie jest w stanie ze względów 

ograniczeń lokalowych usytuować nowych pracowników. W tym momencie możliwości 

lokalowe wyczerpują możliwości znaczącego zwiększenia zatrudnienia , pomimo takich 

potrzeb. 

 

Wobec braku dalszych pytań , Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński podziękował Panu 

Dyrektorowi za działania Stacji i pracę wszystkich pracowników. 
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Ad. 10. 

 

Pan Przewodniczący Klaudiusz Stusiński zwrócił się z pytaniem do Radnych w sprawie 

Informacji o pracy Zarządu. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

 

Ad. 11. 

 

Pan Radny Błażej Zawadzki , odwołując się do posiedzenia XL R.P.Ż. w dniu 30.06.2022 roku 

zwrócił się do Pana Starosty Krzysztofa Dziwisza z prośbą o informację w sprawie: 

-  planowanych inwestycji na drogach powiatowych w stronę Nowego Drzewicza i Czerwonej   

   Niwy; 

-  rozstrzygnięcia sprawy dotyczących obwodów łowieckich; 

-  wielkości wzrostu dochodów do budżetu z tytułu rejestracji pojazdów; 

 

Pan Radny ponowił prośbę o udostepnienie Radnym dokumentu skierowanego do Pana 

Wojewody w sprawie przesunięcia środków z finansowania boiska na inwestycję 

termomodernizacji Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego. Podkreślił, że powyższą prośbę 

wystosował już wcześniej, w dniu 15 czerwca 2022 roku podczas posiedzenia Komisji  

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu. 

 

Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poinformował, że w sprawach drogowych w Gminie Wiskitki 

oczekuje na decyzję władz Centralnego Portu Komunikacyjnego, w jakim stopniu będą 

finansowały inwestycje remontowo - drogowe ,wówczas będą podejmowane stosowne decyzje 

przez Powiat. Decyzje powinny być znane na koniec wakacji. 

 

Pan Starosta podkreślił, że w sprawie CZMZ będą zabezpieczane kolejne kwoty. Obecne 

przesunięcia w budżecie wynikają z potrzeby rozstrzygnięcia przetargu na budowę boiska 

sportowego w Żyrardowie. Pan Starosta podziękował Radnym za dzisiejszą decyzję w tej 

sprawie. 

 

Pan Starosta zadeklarował , że odniesie się na piśmie do pozostałych tematów dotyczących 

dróg. 

 

W sprawie obwodu łowieckiego Pan Starosta poinformował, ze po Radzie Powiatu przekaże 

informację w tej sprawie. 

 

Pan Radny Błażej Zawadzki ad-vocem poinformował, że nie pytał o sprawy dotyczące Szpitala, 

tylko o sprawy dotyczące dróg, decyzji w sprawie obwodu  łowieckiego i udostępnienia pisma 

skierowanego do Wojewody. 

Pan Radny dopytał o sprawę transportu publicznego na trasie Żyrardów – Sochaczew, kiedy 

ruszą autobusy na tej linii. 
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Następnie Pan Radny Michał Ochnicki zwrócił się z pytaniem odnośnie wyposażenia SOSW 

przed zbliżającym się rokiem szkolnym. 

 

Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poprosił Biuro Rady o przygotowanie i udostepnienie Panu 

Radnemu Błażejowi Zawadzkiemu kopii pisma, skierowanego do Pana Premiera. Następnie 

poinformował, że 28 lipca 2022 roku Zarząd Powiatu oraz Pani Skarbnik podpisali u Pana 

Wojewody Mazowieckiego umowę na przekazanie środków finansowych na organizację 

transportu autobusowego na linii Żyrardów – Sochaczew. Procedura zostanie uruchomiona w 

tej sprawie. 

 

Pan Starosta poinformował, że w kwestii wyposażenia SOSW zostały podjęte działania w celu 

zabezpieczenia wszystkich niezbędnych urządzeń zewnętrznych, zostały także podjęte kroki w 

porozumieniu z Panią Wicedyrektor SOSW w celu zapewnienia wyposażenia wewnątrz szkoły 

tak , aby szkoła mogła sprawnie funkcjonować. 

 

Następnie Pan Radny Kazimierz Sadowski  zwrócił się z pytaniem , na jakim etapie jest 

procedura wyboru nowych Dyrektorów w placówkach oświatowych. 

 

Pan Starosta Krzysztof Dziwisz poinformował o przebiegu konkursów w poszczególnych 

placówkach oświatowych. Pan Starosta poinformował, iż w większości tych szkół, wobec 

braku rozstrzygnięć konkursowych na stanowiska Dyrektorów, zdecydowano o powierzeniu 

wykonywania tych czynności doświadczonym Wicedyrektorom , którzy wyrazili na to zgodę. 

 

Następnie Pan Wicedyrektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Paweł 

Myszkowski poinformował, że Powiat zwrócił się w dniu 01 sierpnia 2022 z zapytaniem do 

Powiatu Sochaczewskiego, czy podjęto uchwałę w sprawie powierzenia organizacji transportu 

na linii Żyrardów -Sochaczew Powiatowi Żyrardowskiemu.  

Nie otrzymano jeszcze odpowiedzi. Pan Dyrektor Myszkowski zadeklarował monitorowanie 

tej sprawy.  

 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1436 zamknął obrady XLI Sesji Rady 

Powiatu Żyrardowskiego. 

 

               Przewodniczący 

Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

             Klaudiusz Stusiński 

 

Protokołowała: 

D.Redzisz 


